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Mārupes novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sēde
SĒDES PROTOKOLS Nr.2025/1

DATUMS: 2025.gada 17.februārī
SĒDE SĀKAS: plkst.16:00
VIETA: Jurmala Golf Club & Hotel kluba ēkas telpās (adrese: Golfa iela 1, Piņķi).

PADOMES SASTĀVS (piedalās):
1. Silva Jeromanova–Maura, Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes 

priekšsēdētāja, biedrība “Biznesa Vēstniecība”;
2. Normunds Čiževskis, Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes 

priekšsēdētājas vietnieks, SIA “Bizpro”;
3. Ilze Krēmere, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektora vietniece;
4. Inuta Šaroka, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta 

aģentūras direktore;
5. Agnese Lāce–Tukiša, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta 

aģentūras sabiedrības iesaistes un uzņēmējdarbības projektu vadītāja;
6. Kārlis Bodnieks, SIA “Prolux”; 
7. Artūrs Saveļjevs, VAS “Starptautiskā lidosta “Rīga””; 
8. Agnese Ozoliņa, SIA “Heidelberg Materials SBC Latvia”;
9. Alīna Lukjanceva, biedrība “Pierīgas partnerība”;
10. Jurijs Baibakovs, Zvērinātu advokātu biroja “JB”;
11. Ineta Ābele, SIA “Līva AB Nord”;
12. Māris Lapiņš, SIA “MārLapiņi”;
13. Valdis Avotiņš, SIA “Enso Baltic”;
14. Jānis Zariņš, biedrība “Pierīgas tūrisma asociācija”;

PIEAICINĀTIE (piedalās):
15. Valdis Kārkliņš, Mārupes novada domes priekšsēdētāja vietnieks;
16. Ilze Žunde, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta 

aģentūras mārketinga specialiste;
17. Nauris Dorbe, SIA “STASTIEM”;
18. Arnis Irbens, SIA “Plockmatic Riga”;
19. Miks Lukstiņš, biedrība “Mārupes uzņēmēji”;
20. Annika Pūce, Mārupes novada pašvaldības praktikante;

PADOMES SASTĀVS (nepiedalās):
21. Edgars Neilands, SIA “LABIE KOKI”;
22. Normunds Skauģis, SIA “Lāči”; 
23. Silvestrs Savickis, biedrība “Mārupes uzņēmēji”;
24. Dace Krastiņa, AS “WESS Select”;
25. Zigmārs Vestfāls, biedrība “Latvijas Aviācijas Asociācija”;
26. Kristīne Ozoliņa – Kaļetova, SIA “Veselības centrs 4”.

DARBA KĀRTĪBĀ:
1. Iepazīšanās ar padomes sēdes dalībniekiem viesiem.
2. Iepazīstināšana ar uzņēmumu SIA "Jūrmala Golf Course" (K.Lūsis).
3. Par neaktīvo dalībnieku izslēgšanu no padomes sastāva (A.Lāce-Tukiša).
4. Par Mārupes novada pašvaldības budžetu un aktualitātēm 2025.gadā 

(I.Krēmere). 
5. Par MUST 2025.gada darba plāniem (I.Šaroka). 
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6. Diskusija par uzņēmēju brokastīm ar deputātiem (A.Lāce-Tukiša).
7. Diskusija par pieredzes apmaiņas braucienu (A.Lāce-Tukiša).
8. Diskusija par konkursa “Mārupes novada uzņēmēju gada balva 2024” nolikumu 

(A.Lāce-Tukiša).
9. U.c. jautājumi/ierosinājumi.

NORISE: 
Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes (turpmāk – Padome) locekle A.Lāce-Tukiša 
atklāj sēdi, iepazīstinot klātesošos ar darba kārtību un aicinot sēdes dalībniekus un 
viesus stādīties priekšā un savstarpēji iepazīties. 

A.Lāce-Tukiša informē, ka arī šogad, organizējot Padomes sēdes, turpināsim iepazīt 
mūsu novada uzņēmumus, tādēļ sēde notiek “Jurmala Golf Club & Hotel” telpās, un 
piemin, ka uzņēmēju godināšanas pasākumā “Mārupes novada uzņēmēju gada balva 
2024” uzņēmums “SIA “Jūrmala Golf Course” saņēma balvu nominācijā “NOVADA 
TŪRISMA PAKALPOJUMU SNIEDZĒJS”. Turpinājumā SIA “Jūrmala Golf Course” 
izpilddirektors K.Lūsis klātesošos iepazīstina ar uzņēmuma darbības virzieniem. 
Jūrmalas golfa laukums ir lielākais Latvijā un Baltijā. Tā kompleksā ietilpst 2 golfa 
laukumi, piecu zvaigžņu viesnīca, restorāns un modernas treniņu studijas ar 
simulatoriem, kur golfu var spēlēt arī ziemā. Golfa klubs jau 4 gadus pēc kārtas var 
lepoties ar Latvijas labākā golfa laukuma titulu, kā arī 2024.gadā tika nominēts 
Eiropas labākā golfa laukuma titulam. Golfa laukumā notiek starptautiska mēroga 
sacensības. K.Lūsis aicina nesezonā izmantot kluba telpas un restorānu arī dažādu 
pasākumu organizēšanai.

A.Lāce-Tukiša izvirza jautājumu par neaktīvo dalībnieku izslēgšanu no Padomes 
sastāva. A.Lāce-Tukiša vērš uzmanību uz to, ka saskaņā ar Padomes nolikumu 
dalībnieku skaits tajā ir ierobežots un padomes sēdes var notikt tikai, ja ir 
nodrošināts kvorums, tādēļ ir svarīgi apzināt tās neaktīvos biedrus. A.Lāce-Tukiša 
informē, ka tika apkopota informācija par Padomes sēžu apmeklējumu 2024.gadā un 
tika konstatēts, ka nevienu Padomes sēdi nav apmeklējuši 3 Padomes locekļi - Jānis 
Zariņš, Edgars Neilands  un Normunds Skauģis. A.Lāce-Tukiša informē, ka katrs no 
tiem tika uzrunāts individuāli ar līgumu apliecināt savu vēlmi turpināt darbu šajā 
padomē. J.Zariņš apliecināja vēlmi turpināt dalību Padomes sastāvā, E.Neilands 
informēja, ka noslogojuma dēļ nevarēs apmeklēt sēdes arī šogad, bet no N.Skauģa 
apliecinājums netika saņemts. S.Jeromanova-Maura pauž nožēlu par to, ka 
samazināsies uzņēmēju skaits, kas pārstāv Babītes pusi. A.Lāce-Tukiša ierosina šo 
aspektu ņemt vērā, aicinot Padomē pieteikties jaunus biedrus. I.Krēmere papildina, 
ka esošās konsultatīvās padomes Nolikums ir spēkā uz esošās domes sasaukuma 
laiku, kas beidzas jūnijā. Ceram, ka jaunais sasaukums būs gatavs darboties ar 
esošajām konsultatīvajām padomēm. Tad arī tiks (pār)apstiprināti konsultatīvo 
padomju nolikumi un tad arī rudenī aicināsim visus, kas ir līdz šim darbojušies, un 
papildus nopublicēsim uzsaukumu par brīvajām vietām. I.Krēmere uzsver, ka šobrīd 
svarīgi apzināt neaktīvos biedrus, jo mums ir svarīgi nodrošināt kvorumu, un ierosina 
šī sasaukuma laiku nostrādāt esošajā sastāvā. A.Lāce-Tukiša piebilst, ka Padomes 
sēdes ir atklātas un tās, iepriekš piesakoties, var apmeklēt ikviens interesents, tikai 
bez balsstiesībām. Pamatojoties uz to, ka E.Neilands un N.Skauģis nav apmeklējuši 
2024.gada sēdes un nav apliecinājuši vēlmi apmeklēt turpmākās sēdes, A.Lāce-
Tukiša aicina klātesošos nobalsot par E.Neilanda un N.Skauģa izslēgšanu no 
Padomes sastāva. Atbilstoši izvirzītajam jautājumam, balsojot, Padomes balsstiesīgie 
locekļi vienbalsīgi lemj par E.Neilanda un N.Skauģa izslēgšanu no Padomes sastāva.

I.Krēmere turpina sēdi ar pašvaldības aktualitātēm 2025.gadā. Iesākumā 
I.Krēmere akcentē to, ka uzņēmumiem ir jāšķiro atkritumi. A.Ozoliņa dalās 
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pieredzē, ka viņas uzņēmumā vairākkārt ir konstatēti gadījumi, kad atkritumu 
savācēja darbinieki nepaņem šķiroto kartonu, jo ar citu mašīnu esot aizšķērsot ceļš. 
Neskatoties uz to, ka šoferis ir turpat blakus un tūlīt varētu ceļu atbrīvot, atkritumu 
savācēji aizbrauc, nepaņemot kartonu. I.Krēmere aicina par šādiem gadījumiem 
ziņot ne tikai pakalpojumu sniedzējam, bet arī pašvaldībai. Šobrīd tiek pārslēgt 
līgums ar jaunu atkritumu apsaimniekotāju, jo beidzas 7 gadu līgums. A.Ozoliņa 
piebilst, ka privātajā sektorā esot viss kārtībā, taču M.Lapiņš min negatīvu piemēru 
ar šķiroto atkritumu savākšanu. I.Krēmere apstiprina, ka zina šo gadījumu un tas 
tika analizēts un risināts, turklāt visi šie gadījumi tiek ņemti vērā, izstrādājot 
specifikācijas jaunajiem iepirkumiem. 

Turpinājumā I.Krēmere iepazīstina ar Mārupes novada 2025.gada budžeta 
ieņēmumiem un izdevumiem. Ieņēmumi un izdevumi ir plānoti 123 miljonu eiro 
apmērā. 73% procenti no pamatbudžeta ieņēmumiem sastāda iedzīvotāju ienākumu 
nodoklis, savukārt pamatbudžeta izdevumu lielākā daļa nemainīgi ir izglītība, tas ir  
47,4 % un otrā lielākā izdevumu daļa ir pašvaldības izlīdzināšanas fonds 16,7% un 
10,6% ielu un ceļu uzturēšana un būvniecība. I.Kremere piebilst, ka šogad būs arī 
ieņēmumi no policijas foto radariem. A.Ozoliņa izvirza jautājumu par ātruma 
ierobežojošo zīmi “30” uz Lielās ielas. Iesaistoties diskusijā V.Kārkliņš un I. 
Krēmere skaidro, ar šo zīmi tiek samazināts ātrums pirms gājēju pārejas, lai 
automašīnas paspētu sabremzēties. Turklāt apkārtnes iedzīvotāji ir norādījuši uz 
nepieciešamību samazināt ātrumu šajā vietā, kur jāšķērso ceļš, kur ikdienā 
pārvietojas vairāk kā 16 tūkst. automašīnas. V.Kārkliņš un I.Krēmere papildus 
informē, ka notiek būvprojekta izstrāde gājēju un velo ceļam uz Lielās ielas. Bet jau 
šobrīd ir skaidrs, ka šis ceļš visā ielas garumā nebūs vienā pusē, bet mainīs puses 
vairākās vietās, ņemot vērā zemju īpašumtiesības un lielos kokus. Iedzīvotāji tiks 
aicināti uz publisko apspriešanu un ir plānots, ka nākošgad tiks uzsākta šī objekts 
būvniecība. 

I.Krēmere informē, ka novadā reģistrēto iedzīvotāju skaits ir 40 718, kā arī 
iepazīstina ar iedzīvotāju skaitu attiecīgi pa novada administratīvajām vienībām. 
Iedzīvotāju skaita pieaugums joprojām ir vērojams, bet tas ir mērens salīdzinājumā ar 
iepriekšējiem gadiem. Dzimstība joprojām ir lielāka par mirstību, taču ir novērojams 
ievērojams kritums jaundzimušo skaitā. Bija gadi, ka jaundzimušo skaits sasniedza 
500 un 600 bērnus, šogad nesasniedza 400. I.Krēmere piemin, ka Novada attīstības 
programmā 2022. gadā bija minēts, ka Babītes un Salas pagastu pusē nepieciešams 
būvēt jaunu bērnudārzu. Nupat ar deputātiem tika apspriests pētījums par Babītes un 
Salas pagastu iedzīvotāju demogrāfiju. Neskatoties uz to, ka novads ir augošs, 
pētījumi un dati rāda, ka tuvākajos gados sekos kritums pat esošajos bērnudārzos. 
Līdz ar to kopā ar deputātiem tika pieņemt lēmums jaunu bērnudārzu Salas un 
Babītes pusē nebūvēt. A.Ozoliņa vērš uzmanību uz sabiedriskā transporta trūkumu 
novadā.

Sēdes turpinājumā I.Krēmere īsumā izsklāsta, ka šogad ir burtiski dubultoti visi 
pabalsti sociālās palīdzības jomā gan attiecībā uz audžu ģimenēm, gan trūcīgajiem, 
gan senjoriem, gan jaundzimušo aprūpei. A.Ozoliņa lūdz precizēt, cik ilgi vecākiem 
ir jābūt deklarētiem novadā, lai saņemtu pabalstu par jaundzimušo. I.Krēmere 
atbild, ka 12 mēnešus pirms bērna piedzimšanas.

Turpinājumā I.Krēmere prezentē vizuālo materiālu par investīciju apjomu pa gadiem 
dalījumā pēc finansējuma no pašvaldības budžeta un citiem avotiem (ES, valsts, 
privātais), kā arī 2025.gada investīciju plānu dalījumā pa 15 rīcības virzieniem, minot 
to, ka vislielākās investīcijas plānotas tādās jomās kā  izglītība, pieejamība un 
mobilitāte, inženiertehniskās infrastruktūras nodrošinājums (detalizētāk var 
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iepazīties pievienotajā prezentācijā). I.Krēmere min, ka izglītības jomā tiks uzsākta 
jauna bērnudārza būvniecība Tīrainē, sporta jomā tiks uzsākts asfaltētās velo trases 
izbūve Tīrainē, tiks realizēti divi roģionālie velo ceļi, lidostas apkārtnē tiks pārbūvēs 
ceļš C-19 (jau notiek iepirkuma procedūra būvniecībai), ir parādījusies iespēja 
iesniegt ES līdzfinansēto projektu Ozolu ielas pārbūvei, Jaunmārupē, ir panākta 
vienošanās par ceļu pārņemšanu, kas dod iespēju uzsākt būvprojekta Plieņciema, 
Kantora, Stīpnieku ielas krustojuma pārbūvei (7.autobuisa galapunkts). Turpinājumā 
tiek prezentēts vizuālais materiāls ar 7.autobusa maršruta optimizācijas 
priekšlikumiem. Ņemot vērā strauji augošo nodarbināto skaitu lidostas apkārtnē, kā 
arī uzņēmēju signālus par nepieciešamību steidzami domāt par darbinieku drošas 
pārvietošanās risinājumiem, pašvaldība gatavo priekšlikumu 7.autobusa maršruta 
pilnveidošanai un pagarinājumam līdz RIX Rīgas lidostai. Šajā maršrutā reizē ar tā 
pagarināšanu un pilnveidošanu plānots šogad un nākamgad veikt būtiskus 
infrastruktūras uzlabojumus - ceļu pārbūvi, autobusu pieturvietu izbūvi u.c. darbus. 
Pašvaldība jau ir tikusies ar SIA Rīgas satiksme, Autotransporta direkciju un Rīgas 
plānošanas reģionu, lai izskatītu iespējamos risinājumus, tomēr, lai izstrādātais 
priekšlikums būtu saskaņā ar uzņēmēju interesēm, pašvaldība gatavos aptaujas 
anketu, kura izsūtīs  uzņēmējiem un lūgs sniegt informāciju. Turpinājumā tiek 
prezentēts vizuālais materiāls ar 25.autobusa maršruta optimizācijas priekšlikumiem. 
K.Bodnieks lūdz precizēt par mobilitātes punktu izveidi. I.Krēmere skaidro, ka 
Kungu iela tiks pagarināta, līdz Vecozolu ielai, kur tiks izveidot mobilitātes punkts ar 
stāvvietām. Papildus informē, ka satiksmes plānošanai tiks piesaistīts atsevišķs 
speciālists, kas palīdzēs risināt gan sabiedriskā transporta, gan satiksmes drošības 
jautājumus. Atgriežoties pie iepriekšējiem slaidiem, A.Irbens lūdz skaidrot Vecinku 
ceļa slikto stāvokli. I.Krēmere skaidro, ka pirms ieguldīt līdzekļus ielas pārbūvē, tur 
ir nepieciešams vispirms sakārtot ūdens un kanalizācijas jautājumus. Noslēgumā 
I.Krēmere informē, ka ir uzsākta jaunā Mārupes novada Teritorijas plānojuma 
2024.-2036.gadam publiskā apspriešana un aicina visus aktīvi iesaistīties.

I.Šaroka iepazīstina klātesošos ar Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības 
atbalsta aģentūras (turpmāk - Aģentūra) darba plāniem uzņēmējdarbības, tūrisma, 
sabiedrības iesaistes un mārketinga jomā. Uzņēmējdarbības jomā tiks izstrādāti 
priekšlikumi, kā jauniešu nodarbinātības programmas ietvaros nodrošināt 
darbavietas jauniešiem ne tikai pašvaldībā saimnieciskajos darbos, bet arī novada 
uzņēmumos. Tiks turpināts darbs pie uzņēmējdarbības grantu programmu 
administrēšanas, datu bāzes pilnveidošanas un segmentēšanas, kā arī tiks organizēti 
dažādi pasākumi un semināri uzņēmējiem. Tūrisma jomā tiks paplašināts novada 
karšu izvietošanas vietu tīkls, tiks atjaunoti tūrisma stendi un audio gidi, tiks 
organizēti dažādi pasākumi, kā arī Aģentūra iesaistīties projektā “Sakrāj Latviju” un 
sniegs atbalstu Medema purva takas 2. kārtas izveidei un 3. kārtas priekšlikumu 
izstrādei. Sabiedrības iesaistes jomā joprojām tiks publicēti apkaimju cilvēkstāsti, tiks 
izveidots interaktīvs izglītojošs materiāls apkaimju identitātes stiprināšanai, atjaunots 
360 projekts, dodot iespēju novada apkaimes iepazīt arī caur VR brillēm, tāpat arī tiks 
veidota izlases kopa ar iedzīvotājiem, kas piekrituši piedalīties aptaujās. Mārketinga 
jomā notiek darbs pie jaunās mājaslapas izveides, kurā būs iespēja ne tikai iegūt 
informāciju, bet arī iegādāties Mārupes novada mājražotāju preces un prezentācijas 
materiālus. Tiks uzstādīts vides objekts Pupuķis un vietu zīmes par godu Mārupes un 
Babītes vārdam, kuriem šogad ir jubilejas gads – Mārupei 100 un Babītei 800. 
Turpināsies darbs pie neaktuālās simbolikas vidē demontāžas. A.Ozoliņa iebilst, ka 
tā ir vēsture, kas būtu jāsaglabā – vecais jāiestrādā jaunajā. I.Šaroka skaidro, ka 
jaunā simbolika ir svarīgs vienojošais simbols, kas veicina sajūtu, ka esam vienots 
novads. S.Jeromanova-Maura jautā, kāpēc tiek sašaurināts un veidots tikai M un B 
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burts, izslēdzot citus ciemus. I.Šaroka skaidro, ka tas ir tādēļ, ka ir jubilejas gads. 
A.Ozoliņa ierosina visur mājaslapā un uz vides bannertiem popularizēt to, ka šogad 
Mārupes vārdam aprit 100 un Babītes vārdam 800 gadi. 

Turpinājumā A.Ozoliņa, kas pārstāv arī Mārupes Mūzikas un mākslas skolas vecāku 
padomi, iepazīstina uzņēmējus ar Mārupes mūzikas un mākslas skolas sadarbības 
piedāvājumu, izstāstot, kādi ieguvumi ir abām pusēm šīs sadarbības rezultātā. 
A.Ozoliņa skaidro, ka skola vēlētos saņemt balviņas konkursa dalībniekiem, kas 
varētu būt uzņēmumu suvenīri un reprezentācijas priekšmeti, kā arī finansiālu 
atbalstu – palīdzību konkursa izmaksām (žūrijas honorāri, transporta, viesnīcu un 
ēdināšanas izdevumi, balvas, drukas materiāli). Savukārt uzņēmēji pretī saņemtu 
audzēkņu un pedagogu bezmaksas koncertus, dažādas radošās meistarklases, 
apsveikuma kartiņas, tematiskas dāvanas, kalendārus, iespēju piedalīties konkursu 
žūrijā, izvietot uzņēmuma logo skolā, uz afišām un mājaslapā. 

Sēdes turpinājumā A.Lāce-Tukiša aicina uzņēmējus iesaistīties diskusijās par 
uzņēmēju brokastīm ar deputātiem. S.Jeromanova-Maura uzsver, ka šādas tikšanās 
joprojām ir aktuālas, bet būtiski ir nodrošināt neformālu gaisotni, kā arī ir jāizvēlas 
diskusiju temati – vēlams ne vairāk kā divi, lai var piedalīties tie, kam tas ir aktuāli. 
A.Lukjanceva piemetina, ka tas varētu būt neformāls tīklošanās pasākums bez 
galdiem, bez prezentācijām un darba kārtības. J.Baibakovs piebilst, ka tur kur 
piedalās vairāki cilvēki, ir nepieciešams laiks, lai atrastu formātu, kādā sarunāties un 
justos komfortabli. K.Bodnieks ierosina uzņēmējiem kopā ar deputātiem ar 
autobusu kopīgi izbraukt pa novadu, iepazīstot jau iepriekš prezentācijā minētos 
objektus. A.Lukjanceva ierosina apvienot uzņēmēju brokastis ar pieredzes apmaiņas 
braucienu. S.Jeromanova-Maura iebilst, ka tie tomēr ir divi dažādi pasākumi. Tādēļ 
turpinājumā tiek apspriesti vairākas vietas, kur organizēt satikšanos. Diskusiju 
rezultātā tiek izteikts priekšlikums organizēt neformālu uzņēmēju tikšanos ar 
deputātiem, ne ātrāk kā marta beigās/aprīļa sākumā, iepriekš izvirzot divus diskusiju 
tematus.

Sēdes turpinājumā A.Lāce-Tukiša izvirza diskusiju jautājumu par pieredzes 
apmaiņas braucieniem, ņemot vērā uzņēmēju izteiktos priekšlikumus apmeklēt 
Mārupes novada uzņēmējus. A.Lāce-Tukiša  informē, ka šogad mums ir paredzēts 
kopīgs brauciens ar autobusu uz kādu no Latvijas pašvaldībām, bet tas neizslēdz 
iespēju organizēt vēl vienu braucienu pa mūsu novadu, teiksim, ar personīgajiem 
auto. S.Jeromanova-Maura piekrīt, ka ir vērtīgi izbraukt pa savu novadu, lai 
iepazītu citu uzņēmumus un veicinātu B2B kontaktus, kā arī veidotu attiecības 
pašvaldību. Diskusiju rezultātā tiek nolemts organizēt divus pieredzes braucienus, no 
kuriem viens būtu pa Mārupes novadu ar personīgo transportu, apmeklējot 
uzņēmumus un pieaicinot deputātus. 
 
A.Lāce-Tukiša  informē, ka 24. vai 25. martā pie mums atbildes vizītē ir 
pieteikušies atbraukt Ropažu novada uzņēmēji un pašvaldības pārstāvji, un aicina 
pieteikties tos uzņēmējus, kuriem ir vēlme un iespēja uzņemt viņus pie sevis. 
A.Lāce-Tukiša informē, ja ropažnieki savā maršrutā izvēlēsies iekļaut kādu no 
klātesošajiem, tad par konkrētiem apmeklējuma laikiem, sazināsimies ar katru 
individuāli, bet visi pārējie, protams, tiks informēti par dienas plāniem un varēs 
pievienoties.
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Sēdes nobeigumā A.Lāce-Tukiša informē, ka šī gada plānā ir paredzēts izstrādāt 
Konkursa “Mārupes novada uzņēmēju Gada balva 2025” Nolikumu un aicina diskutēt 
par nomināciju noteikšanu. Uzņēmēji min ka konkrētas nozares varētu nodot 
sabiedrības balsošanai, nodrošinot sabiedrības iesaisti. Uzņēmēji diskutē un piekrīt 
K.Bodnieka paustajam viedoklim, ka dažādu partneru (piem, ALTUM, LIAA u.c.) 
iesaistīšana bagātina un dažādo programmu. M.Lukstiņs pauž bažas, ka pastāv 
risks, ka nododot nominācijas noteikt sabiedrībai būs maza aktivitāte, kā arī 
iedzīvotāji nevar izvirzīt uzņēmumus, kurus viņi nezina. Piemēram kāda kafejnīca ir 
iedzīvotājam redzamāka, nekā kāds inovatīvs uzņēmums. S.Jeromanova-Maura 
piebilst, ka ņemot vērā latviešu mentalitāti, uzņēmēji būs kūtri un paši savu 
kandidatūru neizvirzīs. A.Lukjanceva piemetina, ka sabiedrībai var dot balsot par 
izvirzītiem kandidātiem, pievienojot aprakstus par to sasniegumiem. A.Saveļjevs 
ierosoina apbalvot spilgtas personības, kuras pārstāv Mārupes novada uzņēmumus. 
Šos cilvēkus varētu pieteikt paši uzņēmumi, reizē arī aprakstot šīs personas 
sasniegumus vai iniciatīvu. Šajā nominācijā uzvarētājus varētu noteikt vai nu žūrija 
vai arī sabiedrība, vērtējot tieši šīs personas iniciatīvu. A.Lāce Tukiša ierosina kādu 
nomināciju balstīt arī statistikas datos. Diskusiju rezultātā klātesošie piekrīt, ka 
nomināciju noteikšanā jābūt dažādībai. Nobeigumā klātesošie vienojas, ka Aģentūra 
uzrakstīs Nolikuma uzmetumu, iekļaujot apspriestās idejas, un šo Nolikuma pirmo 
redakciju nodos arī Padomes locekļiem viedokļa izteikšanai un komentēšanai.

Nobeigumā I.Ābele aicina klātesošos nākošo sēdi organizēt uzņēmuma SIA “Līva AB 
Nord” telpās, turpinot iepazīt Mārupes uzņēmējus.

PIEŅEMTIE LĒMUMI: 

Padome ar 14 (četrspadsmit) balsīm “Par”, nolemj:

1. Izslēgt E.Neilandu un N.Skauģi no Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes 
sastāva.

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI: 
1. Šo domes sasaukuma laiku nostrādāt esošajā sastāvā un aicināt jaunus 

biedrus Padomes sastāvā rudenī pēc jaunās pašvaldības domes sasaukuma 
apstiprināšanas un Padomes Nolikuma apstiprināšanas.

2. Organizēt neformālu uzņēmēju tikšanos ar deputātiem ne ātrāk kā marta 
beigās/aprīļa sākumā, iepriekš izvirzot divus diskusiju tematus.

3. Organizēt izbraucienu pa Mārupes novadu ar personīgo transportu, 
apmeklējot uzņēmumus un pieaicinot deputātus.

4. Sagatavot konkursa “Mārupes novada uzņēmēju Gada balva 2025” 
Nolikuma projektu un nodod to komentēšanai Padomes locekļiem.

5. Nākošo Padomes sēdi organizēt Maijā Uzņēmuma SIA “”Līva ABC Nord” 
telpās, laiku iepriekš saskaņojot ar Inetu Ābeli.

Pielikumā: 
1. Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sēdes prezentācija;
2. Mārupes mūzikas un mākslas skolas sadarbības piedāvājums uz 1 (vienas) 

lapas.

SĒDI BEIDZ: plkst.18:00
Protokolēja: 
Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras                                       (*paraksts)                  
A.Lāce-Tukiša
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Sabiedrības iesaistes un uzņēmējdarbības projektu vadītāja

Padomes priekšsēdētāja,
Biedrības “Biznesa Vēstniecība” pārstāve                                                 (*paraksts)      
S.Jeromanova–Maura


